
Protokół nr 32 z posiedzenia Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki w dniu 1 i 8 grudnia  2021 r. 

 

1 
 

     Protokół nr 32/2021 

z posiedzenia Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miejskiej w Tarnowie,                         

które odbyło się w trybie zdalnym, w formie wideokonferencji. Posiedzenie odbyło się   

w dniu 1 grudnia 2021 r. w godzinach od 11.00 do 11.30 i zostało dokończone  

w dniu 8 grudnia 2021 r. w godzinach od 10.45 do 11.15 

 

W dniu 1 grudnia 2021 r. w posiedzeniu wzięli udział radni: Piotr Górnikiewicz, Krzysztof 

Janas, Stanisław Klimek, Sebastian Stepek i Tomasz Żmuda. Nieobecny był radny Marian 

Wardzała. 

Lista obecności stanowi załącznik nr1 protokołu. 

W spotkaniu uczestniczyli:  

1) Z-ca Prezydenta Miasta Tarnowa – Agnieszka Kawa  

2) Skarbnik Miasta Tarnowa – Sławomir Kolasiński 

3) Dyrektor Wydziału Sportu – Marek Baran 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie wniosków radnych do projektu uchwały budżetowej Gminy Miasta 

Tarnowa na 2022 r. podlegających zaopiniowaniu przez Komisję Sportu, Rekreacji i 

Turystyki. 

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

                      

Posiedzenie otworzył i zebranych powitał Przewodniczący Komisji Sportu, Rekreacji  

i Turystyki Piotr Górnikiewicz. Następnie poprosił członków Komisji o potwierdzenie swojej 

obecności w programie eSesja i przyjęcie powyższego porządku obrad. Nikt nie zgłosił uwag, 

porządek został przyjęty jednomyślnie – zał. nr2.         

Ad. 1. Opiniowanie wniosków radnych do projektu uchwały budżetowej Gminy Miasta 

Tarnowa na 2022 r. podlegających zaopiniowaniu przez Komisję Sportu, Rekreacji  

i Turystyki. 

Przewodniczący Komisji Piotr Górnikiewicz poinformował, że zgodnie z § 6 ust. 6 uchwały 

nr XXXIX/351/2020 Rady Miejskiej w Tarnowie z dnia 29 października 2020 r. w sprawie 

trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Miasta Tarnowa 6 wniosków 

zgłoszonych przez radnych zostało skierowanych do zaopiniowania przez Komisję Sportu, 

Rekreacji i Turystyki.  

Następnie Przewodniczący poprosił Skarbnika Miasta Tarnowa o informację, czy wnioski – 

bez wskazania źródła pokrycia (działu, rozdziału i paragrafu) są złożone prawidłowo. Chodzi 

o 5 wniosków. Skarbnik Sławomir Kolasiński powiedział, że należy dokładnie wskazać 

źródło pokrycia. Bez tej informacji wnioski będą złożone nieprawidłowo.  

 

1Lista obecności członków komisji 
2Porządek posiedzenia 
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W trakcie krótkiej narady i konsultacji ze Skarbnikiem Sławomirem Kolasińskim Komisja 

doprecyzowała źródło pokrycia do 5 wniosków.  

Potem Komisja przystąpiła do wydania opinii. Wnioski stanowią zał. nr3 

 

1) Wniosek radnego Piotra Górnikiewicza: 

Wniosek: Dotacja „Sportowe talenty”. 

Kwota: 100.000,00 zł 

Źródło pokrycia: 756/75615/0310 (Dodatkowe wpływy do budżetu z tytułu Podatku od 

nieruchomości). 

Komisja wydała pozytywną opinię do wniosku radnego Piotra Górnikiewicza: 

Za pozytywną opinią głosowało 5 radnych (Piotr Górnikiewicz, Krzysztof Janas, Stanisław 

Klimek, Sebastian Stepek, Tomasz Żmuda), nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.   

 

2) Wniosek radnego Piotra Górnikiewicza: 

Wniosek: Dotacja „Poprawa warunków uprawiania sportu”. 

Kwota: 200.000,00 zł 

Źródło pokrycia: 756/75615/0310 (Dodatkowe wpływy do budżetu z tytułu Podatku od 

nieruchomości). 

Komisja wydała pozytywną opinię do wniosku radnego Piotra Górnikiewicza: 

Za pozytywną opinią głosowało 5 radnych (Piotr Górnikiewicz, Krzysztof Janas, Stanisław 

Klimek, Sebastian Stepek, Tomasz Żmuda), nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.   

 

3) Wniosek radnego Piotra Górnikiewicza: 

Wniosek: Podwyżka płac dla pracowników WOPR zatrudnionych w TOSiR (200 zł      

netto).        

Kwota: 50.000,00 zł 

Źródło pokrycia: 756/75615/0310 (Dodatkowe wpływy do budżetu z tytułu Podatku od 

nieruchomości). 

Komisja wydała pozytywną opinię do wniosku radnego Piotra Górnikiewicza: 

Za pozytywną opinią głosowało 5 radnych (Piotr Górnikiewicz, Krzysztof Janas, Stanisław 

Klimek, Sebastian Stepek, Tomasz Żmuda), nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.   

 

4) Wniosek radnego Tadeusza Żaka: 

Wniosek: Dotacja zadanie „Upowszechnianie sportu wśród niepełnosprawnych”.  

Kwota: 50.000,00 zł 

Źródło pokrycia: 756/75615/0310 (Dodatkowe wpływy do budżetu z tytułu Podatku od 

nieruchomości). 

 

3 Propozycje wniosków opiniowanych przez Komisję Sportu, Rekreacji i Turystyki. 
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Komisja wydała pozytywną opinię do wniosku radnego Tadeusza Żaka: 

Za pozytywną opinią głosowało 5 radnych (Piotr Górnikiewicz, Krzysztof Janas, Stanisław 

Klimek, Sebastian Stepek, Tomasz Żmuda), nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał  

się od głosu.  

 

5) Wniosek radnego Tadeusza Żaka: 

Wniosek: Dotacja zadanie „Poprawa warunków uprawiania sportu w klubach 

sportowych”.  

Kwota: 250.000,00 zł 

Źródło pokrycia: 756/75615/0310 (Dodatkowe wpływy do budżetu z tytułu Podatku od 

nieruchomości). 

Komisja wydała pozytywną opinię do wniosku radnego Tadeusza Żaka: 

Za pozytywną opinią głosowało 5 radnych (Piotr Górnikiewicz, Krzysztof Janas, Stanisław 

Klimek, Sebastian Stepek, Tomasz Żmuda), nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.   

 

6) Wniosek radnego Krzysztofa Janasa: 

Wniosek: Modernizacja hali sportowej Szkoły Podstawowej nr 23 im. Jana Pawła II w 

Tarnowie. Wymiana okien, częściowa zabudowa ściany zachodniej hali, naprawa 

poszycia dachu.  

Kwota: 300.000,00 zł 

Źródło pokrycia: 758/75818/4810 (Rezerwa). 

Komisja wydała pozytywną opinię do wniosku radnego Krzysztofa Janasa: 

Za pozytywną opinią głosowało 5 radnych (Piotr Górnikiewicz, Krzysztof Janas, Stanisław 

Klimek, Sebastian Stepek, Tomasz Żmuda), nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.   

Na tym zakończono ten punkt porządku obrad.  

Radny Krzysztof Janas poprosił o przerwę w obradach do dnia 8 grudnia 2021 r.  

W uzasadnieniu podał, że po przerwie chciałby rozpocząć dyskusję o planach rozwoju 

tarnowskiego sportu w kolejnych latach. 

Przewodniczący Komisji Piotr Górnikiewicz przychylił się do prośby radnego. Po konsultacji 

z całą Komisją ogłosił przerwę do dnia 8 grudnia 2021 r. do godz. 10.45  

                                                      

                                                  -   PRZERWA   - 

W dniu 8 grudnia 2021 r. o godz. 10.45 Przewodniczący Piotr Górnikiewicz wznowił obrady.  

Przewodniczący przywitał zebranych i poprosił o potwierdzenie swojej obecności  

w programie eSesja. Udział potwierdzili wszyscy członkowie Komisji: Piotr Górnikiewicz, 
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Krzysztof Janas, Stanisław Klimek, Sebastian Stepek, Marian Wardzała  i Tomasz Żmuda. 

Lista obecności stanowi zał. nr4 protokołu. 

Ponadto w spotkaniu uczestniczyli:  

1) Z-ca Prezydenta Miasta Tarnowa – Agnieszka Kawa  

2) Dyrektor Wydziału Sportu – Marek Baran 

3) Dyrektor Tarnowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Arkadiusz Marszałek 

W tym dniu Komisja kontynuowała obrady dotyczące punktu 2 porządku obrad. 

Ad. 2. Sprawy bieżące i wolne wnioski.                         

Głos zabrał radny Krzysztof Janas. Zaproponował w niedługim czasie wspólne spotkanie  

z działaczami ŻSSA Unia Tarnów,  na którym zostałyby omówione cele i plany rozwoju  

w sezonie 2022. Zwrócił uwagę na pogarszającą się sytuację finansową klubów sportowych  

i wspomniał  o wycofaniu się drużyny MKS Tarnovia z rozgrywek Ekstraligi kobiet.  

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz ad vocem powiedział, że planuje wprowadzenie do planu 

pracy Komisji Sportu w 2022 r. temat związany z tarnowskim żużlem. Przypomniał, że  

w poprzednim roku nie omawiano na Komisji tematu żużla, ponieważ na posiedzenie nie 

przybyli zaproszeni przedstawiciele sekcji żużlowej. Poinformował Komisję o planowanym 

spotkaniu Prezydenta Miasta z władzami klubu MKS Tarnovia dotyczącym szczegółowego 

wyjaśnienia wycofania drużyny z rozgrywek Ekstraligi kobiet.   

Komisja prowadziła dyskusję w powyższym temacie. Jednym z wątków było opracowanie 

formuły systemu kontroli finansowej klubów w zakresie udzielonych przez urząd dotacji. 

Zastanawiano się, czy kontrolę mogliby przeprowadzać sami radni, albo czy sami mogliby 

ewentualnie wyznaczać inne osoby do nadzorowania.  

Do dyskusji włączył się Dyrektor Wydziału Sportu. Pan Marek Baran wyjaśnił, iż kluby 

działające w formie stowarzyszenia mają dużą swobodę działania, w tym również w sferze 

finansowej. Wszystkie decyzje dotyczące działalności stowarzyszenia są nadzorowane  

i podejmowane na walnym zgromadzeniu. Walne zgromadzenie decyduje kto jest  

w zarządzie, radzie nadzorczej czy komisji rewizyjnej (w Tarnovii jest zarząd, a ŻSSA  

rada nadzorcza). Pan Dyrektor podał informacje o wysokości udzielonych dotacji. 

Poinformował, że MKS Tarnovia w 2021 r. otrzymała 288.000,00 zł dotacji z budżetu  

GMT (po Jaskółce Tarnów - to 2 miejsce w zakresie łącznych kwot przyznanych dotacji). 

Potem Pan Dyrektor poinformował o rozmowie Prezydenta Miasta z przedstawicielem 

Małopolskiego Związku Piłki Nożnej. Spotkanie dotyczyło przebudowy Stadionu przy ul. 

Piłsudskiego w związku z wymogami, jakie nakładał organizator rozgrywek Ekstraligi.  

Mimo woli Pana Prezydenta więcej spotkań nie było, ponieważ decyzją Zarządu Tarnovii 

miejsce rozgrywek zostało zmienione na stadion sportowy w Woli Rzędzińskiej.    

 

4Lista obecności członków Komisji (po przerwie) w dniu 8 grudnia 2021 r. 
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Przewodniczący zaapelował do władz Miasta o zwiększenie dotacji dla klubów sportowych. 

Środki finansowe na sport zapisane w projekcie uchwały budżetowej GMT na  2022 r. są  

o wiele mniejsze niż te w bieżącym roku. Przewodniczący opisał tą sytuację jako tragiczną. 

Twierdził, że jeżeli wszystkie wnioski opiniowane przez Komisję Sportu, Rekreacji  

i Turystyki zostaną ujęte w budżecie, to sytuacja w tarnowskim sporcie minimalnie się 

poprawi. Jednak, jeżeli sytuacja finansowa z roku na rok nie będzie się poprawiać, to nie 

będzie  gwarancji, że dobrzy zawodnicy zostaną w Tarnowie i niewykluczone też, że kluby 

sportowe zaczną się likwidować.    

(na prośbę Przewodniczącego – powyższy apel zapisano do protokołu, nie głosując żadnego 

wniosku w tej sprawie). 

Wszyscy radni z Komisji poparli apel Przewodniczącego.  

Podsumowując radny Krzysztof Janas powiedział, że w sporcie chodzi o zachowanie 

równowagi pomiędzy rozwojem infrastruktury sportowej a środkami finansowymi na 

prowadzenie działalności sportowej. Stwierdził, że jeżeli stać Miasto na piękny obiekt, 

którym jest Arena Jaskółka Tarnów (a ma ona akceptację środowiska sportowego – 

halowego), to tym bardziej powinny znaleźć się pieniądze w budżecie na prowadzenie 

działalności sportowej.  

Pani Z-ca Prezydenta Agnieszka Kawa potwierdziła, że były prowadzone rozmowy z MKS 

Tarnovia w sprawie przebudowy Stadionu przy ul. Piłsudskiego. Powiedziała, że również na 

stadionie odbyło się kilka roboczych spotkań, gdzie rozmawiano o szczegółach przebudowy. 

Rozmowy były obiecujące. Nagle, z niewiadomych powodów MKS Tarnovia zmieniła front 

rozmów twierdząc, że stadion w ogóle nie nadaje się do rozgrywek.  

W uzupełnieniu Dyrektor Arkadiusz Marszałek dodał, że wszystkie ustalone między stronami 

rozwiązania uzyskały opinię pozytywną. Jednak decyzją Komisji Licencyjnej Polskiego 

Związku Piłki Nożnej oferta Miasta została odrzucona i do przebudowy nie doszło.  

Na zakończenie Pani Prezydent Agnieszka Kawa przekazała, że dołącza się do apelu 

Przewodniczącego, bo też uważa, że powinno być więcej pieniędzy na sport. Ma nadzieję, 

że zapisany w Polskim Ładzie cel wyrównywania szans, wspierania młodych talentów 

sportowych i rozwoju sportowego dzieci i młodzieży przyczyni się do poprawy finansowej 

sportu.  

Na tym zakończono obrady. Przewodniczący o godz. 11.15 zamknął posiedzenie. 

             

 

            Przewodniczący  

      Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki 

 

          Piotr Górnikiewicz   

    

 

 

Protokół sporządziła: 

M. Rybarczyk 


